
Referat fra klubbmøte 20/9-22. 

- Presidenten ønsket 16 medlemmer velkommen til møtet. Han beklaget at problemer 

med ledninger, pc og TV gjorde at det ikke ble servert kaffe i møtet. 

- Ingen bursdager denne uka 

- Lotteri: Mark fortsetter med å vinne. 

- Ingrid tok opp en forespørsel fra Malvik videregående om støtte til ungdomsutveksling. 

Enighet om å fortsatt holde oss til Rotary‘s eget utvekslingsprogram. 

- Gålå 12/8-23. Enighet om å gå ut med en overnatting. Dersom noen ønsker lengre 

opphold, kan de selv ta kontakt med hotellet. Enighet om å gå for tilbudet fra Fefor 

hotell. Enighet om å velge billetter til kr 745.  22 påmeldte. 

- Charterfesten 15/11. Erlend sender invitasjon til Charlottenlund og Stjørdal rotaryklubber 

(v/presidentene med ledsagere). Erlend sender også invitasjon til Aud Skjølsvold og 

Målfrid Romulslie. 

Kveldens foredrag: Våre utvekslingsstudenter v/Ivar Hjelsvold                                                                                                         

- Bildene fra presentasjonen legges ut på vår hjemmeside. 

Ivar Hjelsvold (Sekr) 

 


